
Dzień dobry. 

Witam wszystkich uczniów klasy 5b! 

Temat: There wasn’t a cinema.  – Co było, a nie jest… - wyrażenia there 

was/there were. 

Czy pamiętacie wyrażenia:  

there is  - jest, ma miejsce, znajduje się 

there are – są , mają miejsce, znajdują się 

Pozwalają nam one wyrazić, że jakaś rzecz/rzeczy są/osoba, ludzie znajdują się/ 

wydarzenia mają miejsce w pomieszczeniu , na obrazku, na zdjęciu.  

Oto tabelka prezentująca te wyrażenie w dwóch czasach – teraźniejszym i 

przeszłym. 

Przepisz tabelkę do zeszytu pod tematem. 

Present Simple Past Simple 
[+] There is… – Jest, znajduje się 
There are… – Są, znajdują się 

[+] There was… – był, miał 
miejsce,znajdował się 
There were… – były, miały 
miejsce,znajdowały się 

[-] There isn’t… – Nie ma… 
There aren’t any… - Nie ma żadnych… 

[-]  There wasn’t… – Nie było… 
There weren’t any…– Nie było 
żadnych… 

[?] Is there…? – Czy jest…. 
Are there any…? – Czy są jakieś… 
 
               Yes, there is./Yes, there are. 
       No, there isn’t./No, there aren’t. 

[?] Was there…? – Czy był ..? 
Were there any…? – Czy byli/były 
jacyś/jakieś…? 
 Yes, there was./ Yes, there were. 
No, there wasn’t./ No, there 
weren’t. 
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1. Przeczytaj uważnie przykłady w tabelce GrammarSpot. 

 

2. Popatrz na obrazek w ćw. 4. Nazwij rzeczy, które tam widzisz. 

 

 



3. Odpowiedz na pytania dotyczące obrazka. Pytania i odpowiedzi zapisz w 

zeszycie. 

 

Were there any people? 

Were there any horses? 

Where there any children? 

Was there a cinema? 

Was there a church? 

 

4. Wykonaj ćwiczenie 6. Napisz w zeszycie prawdziwe zdania na temat 

obrazka. Użyj do tego wyrazów z ramki. 

Zdjęcia notatek z zeszytu proszę przesłać na mój email 

kaniaagata77@gmail.com do soboty 18.04 

Pozdrawiam. 
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